
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. april 2019 stillet følgende spørgs-

mål nr. 773 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 773:  

”Vil ministeren redegøre for, hvorfor der ikke er etableret ekstra pladser på Sikringen, 

når det allerede i 2014, da pladserne blev flyttet til Slagelse, stod fast, at 30 pladser 

ikke var tilstrækkeligt? Der henvises til ”Den nye Sikring er ikke stor nok” dr.dk den 7. 
august 2014. https://www.dr.dk/nyheder/regionale/sjaelland/dennye-sikring-er-ikke-

stor-nok” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for svaret anmodet Region Sjælland om bidrag.  

 

Jeg forventer, at spørgsmålet vil kunne besvares endeligt medio maj 2019. 

 

 

Med venlig hilsen 
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